
Vragen cultuurhuis CDA

Vanuit verschillende organisaties hebben we brieven gekregen over mogelijke aanpassingen van het 
gebruik van het cultuurhuis. Vanuit het college hebben we daarover tot nu toe geen officiële 
berichten gekregen buiten de beantwoording van een aantal vragen. We worden graag op de hoogte 
gebracht van de plannen of ideeën. Het CDA-Oudewater heeft, naar ons idee gesteund door de hele 
raad, een groot hart voor de organisaties, activiteiten en vrijwilligers die gebruik maken van het 
cultuurhuis. De huidige werkwijze en onduidelijkheid zien we als risico op het voortbestaan van deze 
organisaties en activiteiten en leiden tot frustratie bij vrijwilligers. Aan de hand van onderstaande 
vragen gaan we in het forum graag het gesprek aan met het forum en college. 

Vraag 1: Wat zijn de huidige plannen/denklijnen voor het cultuurhuis vanuit het college? Graag 
zowel op korte termijn als op langere termijn.

Vraag 2: Welke planning/tijdslijn is er voor mogelijke veranderingen in het cultuurhuis?

Vraag 3: Blijft de voorziening cultuurhuis bestaan in de huidige plannen of planvorming?

Vraag 4: Welke andere opties voor het verplaatsten van de diensten en ruimtes van de gemeente 
zijn/worden er overwogen?

Vraag 5: Op welke manier wordt er rekening gehouden met de huidige gebruikers van het 
cultuurhuis?

Vraag 6: Zijn of gaan er gesprekken gevoerd worden met de huidige gebruikers van het cultuurhuis?

Vraag 7: Welke risico’s identificeert het college bij het verbouwen van het cultuurhuis m.b.t. de 
huidige gebruikers?

Vraag 8: Op welke manier wordt, of is de bedoeling dat, de raad betrokken bij deze aanpassingen 
aan het gebruik van het cultuurhuis?
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